
PROTOKÓŁ NR III/2018
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 18 grudnia 2018 r.

z sesji

Na podstawie § 27 Statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018r poz994 ze zm.) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad sesji

1. Otwarcie sesji. Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe, Pan Marian Koc.

2. W obradach Sesji uczestniczyli radni wg załączonej listy obecności ( zał. nr 1), Wójt Gminy -Pan Marek 
Stępak, Skarbnik Gminy Wiesław Łach, Radca prawny-  Robert Perlak,  Sołtysi gminy Jeżowe. W obradach 
sesji uczestniczyło 15 radnych. Obrady są prawomocne.

3. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. Protokół został umieszczony na bip Jeżowe oraz udostępniony 
do wglądu w biurze rady gminy. Wobec braku uwag, protokół  został przyjęty bez poprawek.

4. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji.
Porządek sesji został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy. Porządek został przyjęty.

5. Informacja o pracy Wójta za okres między sesjami.
Informację przedstawił Wójt gminy i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 2)

6. W ostatnim  czasie  odbyły posiedzenia Komisja Rewizyjna ( 18.12.2018), Komisja Budżetu Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy (dwa razy), Komisja Oświaty, Zdrowia, Sportu i Informatyzacji 
Gminy ( w dniu 07.12.2018) oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej Bezpieczenstwa Publicznego 
i Ochrony Środowiska  ,w dniu 07.12.2018r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „ 
Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023”( nr III/8/18)

Projekt uchwały został odczytany .Kierownik OPS Pani Stanisława Czubat przedstawiła program 
w zakresie dożywiania.  Radna G. Szostecka zapytała o kryterium dochodowe dla osób samotnych 
uprawniające do otrzymania pomocy Radny Roman Łyko zapytał z czego wynika zmniejszenie się liczby osób 
korzystających z dożywiania. Pani Kierownik OPS wyjaśniła, że wynika to z faktu, że ludzie otrzymując inne 
świadczenia rezygnują z składania wniosków na dożywianie i sami płacą dzieciom za posiłki. Podała również 
kwoty uprawniające do otrzymania pomocy. Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał.  nr 3 do 
protokołu)

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 
pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego  w postaci 
produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
świadczenia pieniężnego lub rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem  wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „ Posiłek w szkole i w domu na 
lata 2019-2020” ( nr III/9/18)   Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział  wzięło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.( zał. nr 4 do protokołu)

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu  wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w ramach  
programu „ Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2020”( nr III/10/18) Objaśnień do uchwały dokonała 
Kierownik OPS. Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 14 radnych, jeden radny nie oddał głosu. Uchwała została podjęta.( Zał. Nr 5 do protokołu)

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 
Groble, gm. Jeżowe ( nr III/11/18) Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 6 do protokołu)
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonej w miejscowości 
Jeżowe, gm. Jeżowe ( nr III/12/18) Objaśnień do 
uchwały w sprawie położenia działek podlegających zamianie udzieliła P. Dominika Zaguła. Przystąpiono do 
głosowania uchwały.  Głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał. nr 7 do protokołu)

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu w trybie 
bezprzetargowym. ( nr III/13/18) Wójt Gminy wyjaśnił, że Wojewoda Podkarpacki przyznał karetkę 
pogotowia. Potrzeba jest  posiadania odpowiedniego lokalu. Taki lokal spełniające warunki znajduje się 
w Ośrodku Zdrowia.  Wynajem lokalu co najmniej na 5 lat.

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych, uchwała została podjęta 
jednogłośnie. ( zał. nr 8 do protokołu)

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXI/334/18 Rady Gminy Jeżowe z dnia 10 sierpnia 2018r 
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń  na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Jeżowe (nr III/14/18)

- Radny J Głuszak przypomniał, że uchwała była niedawno podejmowana. Obecna uchwała różni się tylko 
w odległości. Wcześniejsza uchwała określała 100 m odległość od Kościoła, szkoły itp. Radny uznał, że ta 
odległość powinna być zachowana. Właściciel sklepu był świadomy, że pozwolenia w tym miejscu 
nie uzyska.

- Radny J. PuzioSpożywanie alkoholu bywa w różnych miejscach. Są sklepy w których te odległości nie były 
zachowane. Właściciel sklepu daje zatrudnienie, wydał dużo pieniędzy, dlaczego więc nie dostaje 
pozwolenia.

- Radny M. Bajek. W tej sprawie   w Narcie wielokrotnie odbywały się zebrania, zbierane były podpisy. Zasze 
są ludzie którzy są przeciw. Przygotowany projekt uchwały powinien zostać przyjęty

- Sołtys S. Kopeć. Radni zostali wybrani aby  odpowiadać na potrzeby ludzi. W Nowym Narcie mieszkańcy 
wielokrotnie opowiadali się za na zebraniach za tym aby w sklepie był alkohol. Wcześniej w Nowym Narcie 
był sklep z alkoholem. Osoba, która sklep posiadała zrezygnowała z niego około rok temu. Pan, który 
prowadzi sklep obecnie pozwolenia nie uzyskał.

- Radny E. Ciak. Tworzymy prawo dla całej gminy. Przyjęcie tej uchwały daje przyzwolenie na sprzedaż 
alkoholu w okolicy szkoły. Jest pewna granica, której nie możemy przekroczyć. Tą granicą jest granica100 
m. Jest tyle punktów sprzedaży alkoholu . Nie ma kultury spożywania alkoholu. Spożywa się w sklepach. 
Jest to odległość lobbingowa radnego z Nowego Nartu.  Nie jest to odległość dla mojej miejscowości i mojej 
parafii. Wobec braku dalszych pytań 
przystąpiono do głosowania uchwały.W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 11 radnych, 3 radnych było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. ( zał nr 9 do protokołu)

14. Wolne wnioski i zapytania.

- Radny E. Ciak zapytał  czy zostało cos zrobione w sprawie ograniczenia dla ruchu  dla samochodów 
ciężarowych na drodze wojewódzkiej w miejscowościach Jata, Sójkowa, Kameralne  w godzinach 
porannych. Poruszył tez sprawę odśnieżania drogi od Zalesia do Maziarni, która nie leży na terenie Gminy 
Jeżowe ale jest uczęszczana  przez mieszkańców naszej gminy.

- Radny R. Łyko poprosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich i wyrównanie dziur, które 
powstały w drodze na skrzyżowaniu Krzywdy -Groble. Podniósł również sprawę punktualności autobusu 
dowożącego dzieci do szkoły.

- Radna G. Szostecka Podniosła sprawę mostka przy zajeździe koło remizy w Jacie. Niedawno autobus miał 
kłopoty przy zawracaniu. Z zjazdu korzysta autobus, a z tego mieszkańcy  nie posiadających własnych 
środków transportowych. Podniosła również sprawę hałasu. Jeżdżące samochody zwłaszcza ciężarowe 
wytwarzają hałas. Dzieci wstają niewyspane. Może można coś  zrobić aby ograniczyć  ruch przynajmniej na 
czas odpoczynku nocnego.
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- Radny Powiatowy. T. Kozak przedstawił jak wygląda sprawa odśnieżania dróg w powiecie, kto został 
wyłoniony jako wykonawca na odśnieżanie dróg powiatowych. Podał telefony kontaktowe w razie 
zaistnienia problemów z zimowym odśnieżaniem. Zapytał kto konkretnie w urzędzie jest  wskazany do 
udzielania odpowiedzi w sprawie  programu czyste powietrze.

- Sołtys T. Sobieszek kolejny raz zwrócił się o uregulowanie sprawy drogi gminnej i naruszania prawa jego 
własności. Zdaniem sołtysa w innych miejscowościach dokonuje się zamian a jego sprawa od kilku lat 
pozostaje nie uregulowana.

- Sołtys J. Sudoł, zapytał jak wygląda sprawa chodnika w Jacie, Sójkowej i Kameralnem. Zwrócił się do 
radnych aby również oni interweniowali w tej sprawie. Kwestia tego chodnika, to sprawa bezpieczeństwa 
mieszkańców.

- Radny E. Ciak zwrócił się o załatwienie sprawy z sołtysem z Zalesia. Jeżeli trzeba to sołectwo Sójkowa  
posiada fundusz sołecki i może  z niego wydzielić na załatwienie sprawy. Podziękował również Wójtowi 
gminy za załatwienie sprawy przepustu na drodze do Ptaka.

- Wójt Gminy M. Stępak W sprawie ograniczenia ruchu  dla samochodów ciężarowych na drodze 
wojewódzkiej zostało wystosowane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Na ten moment nie ma na 
nie odpowiedzi. Co do odśnieżania drogi Zalesie – maziarnia, to droga ta nie należy do Gminy Jeżowe.  
W sprawie tej odbyła się rozmowa z Wójtem Gminy Bojanów.  Konieczne jest zawarcie porozumienia 
z innymi gminami. W kosztach mógłby uczestniczyć również Powiat Niżański. My sami nic nie możemy 
robić na nie naszej drodze. W sprawie dziur na skrzyżowaniu dróg Krzywdy – Groble zostało wystosowane  
pismo do Zarządu Dróg Powiatowych. Jest obietnica,  że jeszcze w tym roku zostaną wycięte i załatane 
dziury. Co do punktualności autobusów szkolnych, to przystanki autobusowe w gminie są praktycznie co 
300 m. tylko w sytuacjach losowych autobus się spóźnia i trzeba mieć trochę wyrozumiałości w tym 
względzie.  W kwestii zjazdu przy remizie w Jacie, to  podczas przebudowy był on już poszerzany i wydaje 
się niezasadne  kolejne występowanie o zgodę na poszerzenie zjazdu do zarządcy drogi, wykonywanie 
projektów i pozwoleń. To są dodatkowe koszty. W kwestii hałasu to trudno od nas cokolwiek wymagać. 
Każdy kto mieszka przy drodze jest narażony na hałas. W sprawie programu „ Czyste powietrz” jest P. 
Kierownik Dorota Laufer i P. Patrycja Olko, które udzielają wszystkich informacji w tej kwestii. Sprawa 
drogi Gminnej i własności Pana Sobieszka. Działka została nabyta w 2010r . Pan Sobieszek wiedział co tam 
się dzieje. Był tego świadom nabywając te działkę. Spotykaliśmy się i rozmawialiśmy w tej sprawie. 
W pewnym momencie Pan Sobieszek złożył wniosek o rozgraniczenie i zamianę. Uważam ze zamiana pół 
ara na pół ara jest niezasadna. Szanuje prywatna własność ale decyzja o zamianie byłaby bezsensownym 
wydawaniem środków publicznych. Droga została odtworzona. W wyniku przesunięcia granic przesunęły się 
również granice. Przesunęła się również droga. Dlatego zostały wycięte i sprzedane drzewa aby droga mogła 
być przejezdna.  Chodnik w miejscowościach Jata – Sójkowa – Kameralne- w marcu przyszłego roku projekt 
częściowo zostanie zamknięty. Tam gdzie jest to możliwe projekt zostanie zgłoszony do realizacji. Przez 
wiele lat nie było projektu na te drogę. Samo projektowanie to cykl prawie dwuletni. W dalszej kolejności 
przewidywany jest podział działek i ich wykup od właścicieli.

15. Zamknięcie obrad  Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący zamknął III sesję Rady Gminy 
Jeżowe.

Protokołowała Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “sesja 18.12.2018” stawiło się 15 radnych, natomiast 0 
radnych było nieobecnych.  
 

   . 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 3 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/8/18 “Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniego  programu osłonowego w zakresie dożywiania " Posiłek 
w szkole i w domu na lata 2019-2023"” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 10:34:52 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/9/18 “Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 
zakresie dożywainia w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w 
postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 
rzeczowego ..” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 10:43:39 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/10/18 “Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu 
wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w ramach programu " 
Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 10:50:47 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK   1. Józef Szewc  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/11/18 “Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości położonej w miejscowości Groble, 
gm. Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 
15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 10:55:16 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/12/18 “Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości położonej w miejscowości Jeżowe, 
gm. Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 
15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 11:03:52 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/13/18 “Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy najmu lokalu w trybie bezprzetargowym” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 11:30:39 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/14/18 “Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 
LXI/334/18 Rady Gminy Jeżowe z dnai 10 sierpnia 2018r w sprawie 
ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych pzreznaczonych do spożycia  poza miwjscem sprzedaży 
jak i w miejscu spzredaży ora zzasad usytuowania miejsc sprzedaży i 
podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Jeowe ” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 11, jestem przeciw 3, 
wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 18.12.2018 11:47:28 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek    1. Eugeniusz Ciak  
2. Bogdan Bednarz    2. Józef Głuszak  
3. Krzysztof Borek    3. Józef Szewc  
4. Barbara Fusiek        
5. Edward Koc        
6. Marian Koc        
7. Andrzej Kołodziej        
8. Roman Łyko        
9. Henryk Olko        

10. Jacek Puzio        
11. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Grażyna Szostecka      BRAK 
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